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	التاريخ: ...... / ...... / ............
	Date: …… / …… / ............

	□ جديد           □ تجديد          □  تحديث
	□ New             □ Renew         □ Update


	بيــانــات الشـركـة
	Company Details

	اسم الشركة
	
	Company Name

	العنوان
	
	Address

	رقم الرخصة التجارية
	
	Trade License No.

	تاريخ انتهاء الرخصة 
	
	License Expiry Date

	جهة إصدار الرخصة (الإمارة) 
	
	Issuing Authority ( Emirate )

	هاتف الشركة
	
	Telephone No.

	الموقع الإلكتروني
	
	Website


	بيــانــات مالك الشركة
	Company Owner Details

	الاسم
	
	Name

	رقم الهاتف
	
	Mobile No.

	البريد الإلكتروني
	
	e-mail address


	بيــانــات الشخص المخول بالتسجيل لدى المركز
	Details of the company's representative authorized to perform the registration process at the Center

	الاسم
	
	Name

	رقم بطاقة الهوية
	
	Emirates ID NO.

	رقم الهاتف
	
	Mobile No.

	البريد الإلكتروني
(سيتم التواصل معكم عبر هذا البريد الإلكتروني)
	
	e-mail address

(you will be contacted via this email)


	المستندات المطلوبة
	Documents Required

	1
	الرخصة التجارية الأصلية سارية المفعول ونسخة عنها موقعة ومختومة من المالك أو الشخص المخول بالتسجيل لدى المركز بموجب تفويض رسمي من المالك.
	Original valid trade license, and a copy, signed and stamped by the owner/ the personal authorized to perform the registration process by virtue of a power of attorney.
	1

	2
	تعبئة طلب التسجيل والتأكد من ختمه وتوقيعه من مالك الشركة أو الشخص المخول بالتسجيل لدى المركز بموجب تفويض رسمي من المالك.
	Fill-in the registration form, and have it signed and stamped by the owner/ the personal authorized to perform the registration process by virtue of a power of attorney.
	2

	3
	اعتماد توقيع لمالك الشركة.
	Company owner signature authorization letter.
	3

	4
	وكالة / تفويض رسمي للشخص المخول بتسجيل الشركة لدى المركز.
	Power of attorney/official assignment letter indicating the personal authorized to perform the registration process at the Center.
	4

	5
	بطاقة الهوية الإماراتية سارية المفعول للشخص المخول بتسجيل الشركة لدى المركز.
	Valid Emirates ID card of the person authorized to perform the registration process at the Center.
	5


	      □أقر أنا الموقع أدناه بأن المعلومات الموضحة أعلاه صحيحة و مطابقة للمستندات المرفقة في الموقع الإلكتروني و أتحمل كافة المسؤوليات المترتبة على عدم صحة أيٍّ من تلك المعلومات ، كما أتعهد بالابلاغ عن أي تغيير يطرأ عليها في موعد أقصاه (30) يوما من تاريخ التغيير.
توقيع مالك الشركة / الشخص المخول بالتوقيع 
ختم المنشأة.
	□I, the undersigned, hereby confirm that the above information is correct and in accordance with the documents attached on the website, and I assume full responsibility arising from the incorrectness of any such information, I also accept to report any change that may occur to it, within (30) days from the date of the change.
Company owners / authorized signatories Signature
The Company Stamp 
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